
Maakuntahallitus § 154 28.10.2019

Kainuun aluekehityksen tilannekatsaus

MH § 154

Kainuun ja aluekehityksen tilannekuvaa ylläpidetään ja päivitetään
jat ku vas ti. Tehtävä kuuluu erityiselle ennakointi- ja seu ran ta ryh mäl le.
Kuiskintaa.fi -portaaliin on koottu ennakointia ja seurantaa kos ke via
keskeisiä aineistoja ja arviointeja. Maakunta- ja so te-uu dis tus pro ses-
sis sa tilannekuvan valmistelussa käsiteltiin aluekehityksen ti lan ne ku-
van lisäksi kaikkia uuteen maakuntaan suunniteltuja toi mintoja ja
niiden taloutta. Uudistuksen rauettua on nähty hyö dyl li sek si jat kaa
tilannekuvan ylläpitoa toimijoiden välisenä yhteistyönä. Yh teis tä
tilannekuvaa käsitelty myös Kainuun liiton kun ta kier rok sel la.

Kainuun maakuntahallitukselle aluekehityksen tilannekuvaa on esi-
tel ty osana maakuntajohtajan ajankohtaiskatsausta. Tässä ko kouk-
ses sa käsittelemme asiaa omana kokonaisuutena ja johdantona Kai-
nuun liiton toimintasuunnitelmaa ja edunajamisen linjauksia var ten.

Viimeaikoina on saatu merkittäviä uusia lähtötietoja ti lan ne ku val le.
Näis tä Tilastokeskuksen uusi väestöennuste ja TEM:n alu eel li set ke-
hi tys nä ky mät raportti ovat keskeisimmät. TEM:n uusin raportti on jul-
kais tu 8.10.2019 ja saatavissa verkko-osoitteesta:
https://tem.fi/alueelliset-kehitysnakymat
Kainuuta koskevat arviot ovat raportin sivuilla 244 - 253.

Maakuntahallitukselle esitellään Kainuun alueellista tilannekuvaa
eril lis liit teen no 2 pohjalta ja käydään asiasta keskustelu.

Erillisliite nro: 2

Lisätietoja asiasta antaa maakuntajohtaja Pentti Malinen, puh. 044
797 0197 sähköpostitse osoitteella etunimi.sukunimi@kainuu.fi.

Maakuntajohtajan ehdotus:

Maakuntahallitus merkitsee tiedoksi saamansa informaation ja käy
asias ta lähetekeskustelua Kainuun edunajamisen ja Kainuun liiton
toi min ta suun ni tel man pohjaksi.

Maakuntahallitus:
Käydyn keskustelun jälkeen maakuntahallitus hyväksyi maa kun ta-
joh ta jan ehdotuksen.

Merkittiin, että Vihreiden maakuntavaltuustoryhmän puheenjohtaja
Sil ja Keränen ja Kainuun ELY-keskuksen ylijohtaja Jaana Korhonen

https://tem.fi/alueelliset-kehitysnakymat


oli vat läsnä kokouksessa tämän asian käsittelyn aikana.
_______


